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To:

Ce @rivm.nl]; EEE @rivm.ni];
@rivm.ni]

From:

Sent: Fri 12/18/2020 9:44:38 AM

Subject: RE: Input voor afweging inbrengen DPIA in VWS Strategisch Overleg

Received: Fri 12/18/2020 9:44:39 AM

Dank FARES

Het tussen advies heb ik inmiddels ontvangen en besproken met |IEEE <-- HEEM
Wordt vervolgd......

Met vriendelijke groet,

512 5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

»

rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

trom: IERIE EEEvr i>Sent: donderdag 17 december 2020 17:28

SEEov.» IEE
@rivm.nl>

Subject: RE: Input voor afweging inbrengen DPIA in VWS Strategisch Overleg

Dank voor je update. Graag jouw aandacht voor het volgende.

Tussentijds FG advies op - concept versie - (vrij) 18.12.2020

ES RR met een tussenadvies (het door haar te beoordelen exemplaar was een

concept) op voorlaatste concept DPIA morgen, 17.12.

Het advies verwacht ik ook morgen met [IEE E22 en projectleiders te kunnen bespreken.

-Voorlopig definitieve- versie landsadvocaat (za) 19.12.2020

Met landsadvocaat en VWS worden de meest recente wijzigingen in de DPIA nu nog besproken en verwerkt.

-Definitieve voorlaatste versie - datum onbekend

Gelet op het groot aantal openstaande punten in het gesprek met landsadvocaat is dat niet vandaag/morgen.
Daarnaast moeten ook de “adviezen” van de FG verwerkt dienen te worden in de DPIA (opvolgen of

beargumenteerd weerleggen)

-Definitieve versie (incl. advies FG)- datum onbekend

Vaststelling DPIA en overig IRM proces (Risico acceptatie) datum onbekend

Ik vertrouw je hiermee naar behoren te hebben geinformeerd. Tot nadere toelichting ben ik vanzelfsprekend bereid.

Vr.

1

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu



998927

Stafeenheid Finance, Compliance en Control (FCC)/ AVG-Team

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

Postbus 1 | | 3720 BA Bilthoven

Sent: donderdag 17 december 2020 15:56

To: 5.1.2e rivm.nl>; EEEESRE- rivm.nl>; [EE HEE iv n>
Ce: 5.1.2e rivm.nl>; 5.1.2e rivm.nl>

Subject: RE: Input voor afweging inbrengen DPIA in VWS Strategisch Overleg

pesteIEEE

Ik heb aangegeven in het strategisch crisisberaad dat we nu hard werken aan een eindversie waarbij cok de

maatregelen voor de informatiebeveiligingsissues uit de lijst van [JEEZ worden meegenomen. Pas als we alles

compleet hebben zullen wij het opleveren aan VWS. Dat was duidelijk en daar kwam geen weerstand op.

Wel de vraag wanneer dat dan kan zijn. Ik heb aangegeven hierover

re
te schakelen (en ik heb het

inmiddels ook met Eig besproken). Afhankelijk van de inschatting van 5.1.2e
, mede op basis van het

overleg vanmorgen, zal ik zsm aan het crisisberaad laten weten wanneer wij denken op te leveren.

Ik heb het punt van eigenaarschap niet expliciet benoemd, maar wel door deze inzet duidelijk gemaakt dat wij ons

verantwoordelijk voelen voor het product. Leek mij effectiever dan een principiéle discussie.

Mocht een en ander vandaag of morgenochtend gereed kunnen zijn dan zorgen we voor een extra stuurgroep

vaccinatieregistratie morgen. Zodat het daarin vastgesteld kan worden. Lukt dat niet morgen, dan zal dat maandag

plaatsvinden in de stuurgroep die reeds gepland staat.

Conform onze eerdere afspraak zullen EEE en ik de DPIA en de informatiebeveiligingsissues en maatregelen aan

voorleggen. Daarna kan het naar VWS.

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

T +H

rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

From: JEN ivn.ol>
Sent: woensdag 16 december 2020 12:44

;IEEET ov.>
@rivm.nl>

Go 5.1.2e
*

Met vriendelijke groet,



998927

Postbus 1

3720BA Bilthoven

@rivm.nl>

ori; IEE
Onderwerp: Input voor afweging inbrengen DPIA in VWS Strategisch Overleg

Samenwerking met VWS stond en staat voorop. Vandaag tekenden zich echter meer verschillen dan

overeenkomsten af bij het bespreken van de DPIA.

VWS collega’s stelden zich op het standpunt dat zij de opdrachtgever van de DPIA zijn en deze ook vaststellen.

Een argument dat hoogstens in de verhouding met de landsadvocaat hout snijdt.
Maar niets afdoet aan de bestuurlijke verantwoordelijkheid van de DG RIVM en zijn team.

Ik heb dan ook aangegeven dat het RIVM management de DPIA dient vast te stellen en de DG een oordeel omtrent

de acceptatie van de risico’s dient

te geven als opmaat naar verdere besluitvorming bij VWS.

Rationale & zorg: je wilt als RIVM immers niet in de situatie belanden dat bewindslieden iets beloven wat het RIVM

niet kan waarmaken.

Vandaag, in het gesprek dat VWS (IEEEen VWS covio[IIEmet de

landsadvocaat en ik hadden over de DPIA, bleek

5.1.2i Toelichting

evolg (en risico voor RIVM management),
« dat de DPIA naar het VWS doel dreigt te worden geschreven
+ niet de gebruikelijke wegen van risico-behandeling (vaststelling centrumhoofd/management; advies CIO

e.a.; eventuele risico-acceptatie door DG) worden bewandeld

« er mogelijk een “halve”, dus enkel dat deel van de DPIA dat ziet op (1) beschrijving van de verwerking en

de (2) beoordeling van rechtmatigheid ter besluitvorming worden voorgelegd
« de risico-beschrijving, analyse en beoordeling niet/onvoldoende in een VWS besluit over hoe acceptabel een

dergelijke verwerking is, dreigen te worden meegenomen

5.1.21 Toelic’
~

5.1.2e

Voor VWS wellicht opportuun.
Voor RIVM minder opportuun, omdat DG RIVM uiteindelijk toch verantwoordelijk blijft voor de verwerking en de

gevolgen ervan. Ongeacht of deze al dan niet goed bevonden zijn door VWS.

Mijn advies/verzoek is om vanuit DR(leden) richting VWS dat te doen wat nodig is om de regie over (de risico-

inventarisatie en behandeling) van het Vaccinatieregister te houden en in gezamenlijkheid met beslissers bij VWS,
de verantwoordelijkheid te nemen voor de (on)volkomenheden van deze verwerking.

Vr. groet,


